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Tilstede: Iben, Mai, Pernille, Michelle, Lone, Line, Uffe, Mette, Trine, Vanessa, Christin, Marie og Gitte 

Afbud:  

 

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

17.00 – 17.05 Godkendelse af dagsorden og referat v. de forældrevalgte. Referatet godkendes ved kommende møde 

17.05 – 17.20 Præsentation af bestyrelsens medlemmer  Trine – TR for lærerne. Arbejder i udskolingen 

 

Line: Mor til tre børn på skolen. Optaget af trivsel og overgangen til 

det videre uddannelsesliv. 

 

Uffe: Far til to børn på skolen 

 

Lone: Mor til et barn på skolen. De to ældste er gået ud. Har siddet i 

skolebestyrelsen i mange år. 

 

Michelle: Mor til to piger på skolen  

 

Pernille: Mor til en pige på skolen. Optaget af trivsel og inklusion og 

den lokale skole. 

 

Mai (suppleant): Mor til to børn på skolen. Optaget af, hvad det er vi 

sender børnene videre med fra folkeskolen. Optaget af trivsel 

 

Iben: Mor til to børn på skolen. Har tidligere været supp. i 

bestyrelsen 

 

Vanessa: Lærer i ungemiljøet 

 

Mette: TR for pæd. Pædagog i indskolingen 

 

Christin: Souschef og leder for ungemiljø 

 

Marie: Indskolingsleder og leder for SFO 

 

Gitte: Skoleleder og leder for mellemtrin 

 

Suppleanter skal på maillisten 
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Skolen følger op på, hvorvidt der skal laves en liste over, hvilken 

suppleant, der først skal tilkaldes ved afbud. 

 

Man sidder i bestyrelsen i fire år. Vi har forskudt valg, så der er valg, 

hvert anden år.  

17.20 – 17.50 Konstituering af bestyrelsen – valg af 

formand/kvinde og næstformand/kvinde 

v. de forældrevalgte Skolebestyrelsens ny formand er Michelle og næstformand er Lone. 

17.50 – 18.00 Nyt fra skolen v. skolen Skolen er gået frem på trivslen i den nationale trivselsmåling. Det er 

vi meget glade for. 

 

Vi har netop haft 3. og 9. Klasse på lejrskole.  

 

Skolens økonomi er presset. Hovedsageligt grundet visiterede 

elever, langtidssygemeldinger, nedgang i antallet af børn i SFO2. 

 

Skolen er fortsat i gang med ombygning. Der har været en del 

udfordringer undervejs. Eks. regnvand ind på Østrupvej. 

Østrupvejs lokaler er næste færdige. Det samme er de nye lokaler 

på Tarupgårdsvej. Taget på Østrupvej skulle blive færdigt i løbet af 

sep. måned.  

 

SFOens personale har i dag deltaget i Lancering af kommunens nye 

vision for fritidspædagogikken: "Mangfoldig fritid”. 

 

Forældrehenvendelse fra SFO i forhold til positionering, involvering 

og overgang mellem skole og SFO. SFOén arbejder i en proces for 

at videreudvikle bl.a. ovenstående.  

Der er sat ny struktur i gang op omkring overgangen mellem skole 

og SFO. Dette kommer forhåbentligt til at give mere ro.  

 

SFO2 er i fuld gang med at indrette sig og skabe en rigtig god SFO2. 

Den har været ramt i det seneste år af flytning og 

personalenedgang/ændringer. 

 

 

SFO udviklingsdag – fast team i FSFO og årgangspædagoger. 

SFO2 udvikling 
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FSFO: 

Ny struktur omkring teamet i FSFO 

Vi har de tidligere oplevet, at det er skrøbeligt, når vi fratager 3. årg. 

tre pæd. fra 1. marts. Derudover ønsker vi et fast team omkring 

FSFO, så vi kan udvikle mere hensigtsmæssigt. Fremover vil én 

pæd. fra hver årg. gå i FSFO pr. 1/3-1/7 og derefter vende tilbage til 

egen årg. Bl.a. derfor arbejder skolen med udvikling, så 

pædagogerne er årgangspædagoger og arbejder mere bredt med 

årgangen. På den måde, vil det ikke ”gå ud over” en enkelt klasse, 

når pædagogen går i FSFO. 

 

Kritik fra to forældrepar omkring gruppeskifte/klassedannelse har 

gået på kommunikationen og timing.  

Skolen har taget det til efterretning og handler på det. 

 

 

Ung sammen: Skolen arbejder frem mod at arbejde mere med 

feedback fremfor karaktergivning (bortser fra de to årlige karakterer, 

der skal gives). 

 

Ønske om at inddrage elevrep. til bestyrelsesmøde, der fortæller om 

Ung Sammen. I det hele taget inddrage rep. fra elevrådet på 

mellemtrinnet og udskolingen.  

18.00 – 18.45 Skolens principper 

- Gennemgang af nuværende principper 

- Drøftelse af proces for godkendelse af 

eksisterende principper 

 

 

- Forslag til nye principper 

 

 

 

 

- Drøftelse af handlemuligheder, når 

principperne ikke virker i praksis 

 Ønske om at forventningsafstemme på kommende møde.  

 

 

 

 Gitte laver et årshjul for tilsyn af principperne. Principperne sendes 

ud inden mødet og det forventes, at de er læst inden mødet, hvor de 

godkendes eller rettes.  

 Gitte laver et årshjul for tilsyn af principperne. Principperne sendes 

ud inden mødet og det forventes, at de er læst inden mødet, hvor de 

godkendes eller rettes.  

 

Forslag til princip for ”Brugen af vikar” og ”Princip for, at eleverne 

ikke må forlade skolens matrikel i skoletiden” Skolen må gerne 

tilbageholde eleverne i skoletiden.  
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Næste møde: onsdag d. 23. oktober kl. 17 – 19.  

Drøftelse i bestyrelsen, når et princip ikke fungerer.  

 

 

18.45 – 19.00  Evt.   Generelt ønske om, at kommunikationen fra skolen bliver mere 

tydelig. 

 

Skolebestyrelsen har tidligere afgivet ønsker om, hvad de gerne vil 

høre mere om. Gitte planlægger det ind i de kommende møder.  

 

Ønske om at høre mere om trivselsarbejdet på skolen. 

 

 


